



Protokoll från styrelsemöte 251125

Deltagare: Britt o Lennart, Björn o Lena, Rolf, Carin, Mattias, Anders B, Rein (video) och Peter W.

§1. Mötets öppnande

Britt hälsade välkomna och ledde mötet.

§2. Ytterligare punkter på agendan

Vi arbetar efter föreslagen agenda.

§3. Viktiga frågor i relativ närtid.

Ungdomsaktiviteter

Carin planerar en **Lusseorientering söndag 14 dec.** Med Soldathemmet (OII) som utgångspunkt kör vi en stadsorientering i omgivningen. Aktiviteten läggs upp på Eventor så att även andra klubbars ungdomar kan vara med. Carin har pratat med OII och det är OK, där kan också fika köpas.

Carin skissar på inbjudan som Björn lägger upp på Eventor. Fri start ca kl.13-14, 3 banor: 1; 1,5; 2 km. Carin får karta (uppdaterad) av Lennart. SportIdent används, inga resultat endast remsor efter målgång.

Vi diskuterade en **inomhusaktivitet torsdag den 26 mars**. Anders berättade att Jysk fd lokaler kan användas (1000 kvm) om de inte är uthyrda då. Ev hyr vi BAIK's Mace-race modul (labyrint-OL), och genomför aktiviteten på kvällen då det är kvällsöppet i affärerna. Kanske kan det ge lite PR för oss.

Uppstart av vårens ungdomsaktiviteter planeras till den 9 april. Upplägg, ledare mm diskuteras senare. T.ex. särskilda träningar inför Gammelstads sprint-OL till våren.

Den **ledarutbildning** som SOFT har i form av enskilda studier via nätet ska Carin pusha för i kontakten med våra nya föräldrar. Utbildningen känns lättillgängliga och kanske några "nappar". Information om utbildningen: <https://www.orientering.se/utbildning/utbildningsarkiv/det-moderna-ledarskapet/>

2-dagars 2026 på Åbergskartan

Björn har kontaktat Kommunen angående nyttjande av Morotsparken, han väntar på svar. Det blir 2 dagar med enskilda tävlingar, en medel- och en långdistans. Träffpunkten är tänkt att användas för dusch. Jan-Erik M har skissat på banor där Rolf också är med.

Tävlingar 2027 och framåt

Diskuterade Skogså som TC. SM-kartan (Notträsket) för de vuxna och en nyritning av elljusspåret i omgivning för ungdomsbanorna. SM-kartan behöver uppdateras (hyggen o annat ytmässigt). Britt försöker få kontakter för markägare ang. tävling och nyritningen. Får ske under 2026.

NM 2027 genomförs i Kiruna, så tanken på Kåbdalis får skjutas på framtiden. MEN Björn kontaktar SOFT ang. intresse av en världstävling i Norrbotten och om det finns pengar för att göra en ny karta i Kåbdalis. Det är ju flera kommuner som kan vara intresserade: Jokkmokk, Älvsbyn och Boden.



För 2028 pratade vi om nyritning av Häggan-Ubbyn (vår gamla karta), alternativt nyritning av Långberget, delar som vi får tillgång till. Rek och ritning under 2027.

Årets bowling med efterföljande pizza för styrelsearbetare bestämdes till 9 januari kl. 17.00. Björn fixar bokningen av banor och inbjudan.

§4. Övriga frågor

Vid NOF avslutningsmöte vill de ha **fler nattävlingar**, "typ" södra natt i fyrkanten-området under 2026. En serietävling med mitt-i-veckan-tävlingar. Är det något som dras igång kan WIK göra någon deltävling men vi tar inte initiativet.

Vi diskuterade behovet av **ett medlemsmöte i vår**, innan våraktiviteten (labyrinten). Vi satsar på **söndagen 22 mars**. Det är väsentligt hur vi utformar inbjudan, t.ex. lockar med trevlig aktivitet och samvaro, utan risk att tvingas på något arbete. Presentation av tänkta aktiviteter under säsongen, ungdomsverksamhet, 2-dagars i Sävast m.m. och fikar tillsammans.

Torsdagsträningar tänker Björn och Rein planera och sätta ut till stora delar. Att närvara vid starten på torsdagarna kan fördelas mellan olika personer i klubben. Inga enheter sätts ut, men träningarna läggs upp på Eventor och Livebox, så att de med gps-klocka kan lägga upp rutten.

Hemsidan WIKOL.SE borde uppdateras och justeras. Fler borde få möjlighet att lägga upp material. Dessutom vore det bra om Laget.se inte behöver användas för att "flagga" att nytt material finns att läsa. Lena erbjöd sig att se över det. Britt kontaktar Linnea för att kolla behörigheter och annat.

Britt har funderat på att **söka projektpengar** för en OL-dag med flera skolor (HT eller VT) inkluderat busshyra för transport till OL-plats? Det har dock bara blivit en tanke än så länge.

En **komplettering av mtrl-satsen** behövs inte i nuläget. Carin får ta hand om enheter, SI-pinnar och printern för ungdomsverksamheten. (Torsdagsträningarna bara på livebox). En PC kommer att läggas till för att kunna ha övningar och annat samlat på ett ställe.

Lena har nu fått leverans av kläder och tar fram underlag över lagerstatus och priser. Har du behov av något särskilt är det bara att kontakta Lena.

§5. Nästa möte

Diskuteras vid bowlingen

§6. Avslutning

Britt tackade för kvällens möte som var kort och effektivt.